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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 32 

 

Dato: 29. november 2021  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Jette 

Afbud: Merete 

________________________________________________________________________________ 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 31  

Godkendt 

 

3. Orientering fra formand 

1. Status udlejning HP 14  

Der er flyttesyn d. 16/12, Bjarne har fået lov til at deltage 

Der er truffet aftale med ny lejer om overtagelse af markise, hårde hvidevarer og 

maling af cisterne, ny lejer hæfter derfor for vedligehold af disse. 

2. Status vedr. udestående punkter DAB 

Der arbejdes videre med råderet. 

Arne bliver udstyret med et Masterkort, så han kan afregne med bofæller, der har lagt 

penge ud til Hjorteparken. 

Vores og bestyrelsens ejendomsforsikringer kører videre i Codan. 

Der skal nok oprettes en forsikring for bofæller, der deltager i teknikgruppens aktive 

arbejde.  

Torsdag d. 9. december får vi besøg fra DAB, de vil gerne se Hjorteparken, de vil blive 

vist rundt af nogle fra bestyrelsen. 

3. Status vedr. udbud grønne opgaver i OG regi. 

Er sat på standby P.G.A. Corona 

4. Status vedr. asfaltrenovering i OG regi. 

Som punkt 3 

5. Indkomne forslag. 

Bjarne spørger ind til Lars’ forslag til fællesmødet. 

Glennie har på udeudvalgets vegne stillet spørgsmål til den ”trampesti der er opstået 

midt i vores beplantning mod Gregersminde stien.  

Der skal kun være en gennemgang i hver ende af Hjorteparken, da det vil være til stor 

gene for dem, der har private haver ud mod stamvejen, da det nærmest føles, som om 

vi træder ind på deres terrasser, dette håber vi at alle vil respektere 
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4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

Der blev ytret ønske om en ny venligere tekst på de skilte, der bliver sat i forruderne på 

biler, hvor vi er i tvivl om de er gæster eller uvedkommende, da der et par gange er blevet 

sat sedler i gæsters biler. Bjarne Ø finder en god formulering. 

Bjarne G arbejder med problemerne med vores You See boks og vores abonnementer. 

 

5. Sager til behandling 

1. Opfølgning på tilbagemeldinger fra Teknikgruppen vedr. forslag til ændring af gruppens 

organisering og opgaver. 

Der er kommet positive tilbagemeldinger fra teknikgruppen og der arbejdes videre med 

sagen. 

2. Opfølgning vedr. råderetsbestemmelser jf. rev. oplæg sendt til DAB.  

Der arbejdes stadig og vi venter nu på support fra DAB, på vores arbejde 

3. Prioritering af kommende opgaver for bestyrelsen. 

Vi går nu videre med Husorden og leveregler, for at se om der skal ændringer til. 

 

6. Evt. 

Bjarne Ø sender ansøgning til kommunen om 2 el standere. 

Bjarne Ø undersøger om det er muligt at få fjern læsning på alle målere og prisen. 

 
 

 


